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内容概要

　　《中国古董拍卖精华：古典家具（英文版）》内容由综述和图版两部分组成，综述介绍古典家具
文化及收藏，投资趋势。
图版部分则从过去10多年拍卖成交的数万件古典家具中，精选150余幅成交价最高，造型精美的古典家
具，一面一幅，逼真呈现。
并配有赏析说明文字，便于读者欣赏理解。
《中国古董拍卖精华：古典家具（英文版）》全书为英文，面向海外喜欢古典家具文化，爱好古典家
具收藏的高端读者。
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编辑推荐

聂菲编著的《古典家具》内容介绍：Chinese antique furniture enjoys thousand year-long history from the
Neolithic Age to Nineteenth Century. With Chinese folk customs, geography and climate, manufacturing and
religion factors, Chinese antique furniture forms a fine craftsmanship, simple design and proper decoration style
which differs from its counterpart in western and is the unique one in the world. Chinese antique furniture, the
rarity in antique artworks, is of commercial value and artistic merit. Chinese antique furniture is new becoming the
attraction to collectors.
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